
 

Artikel: 1232901P0000
(UAG Urban Armor Gear PLUS Tempered Glass Displayschutz | Apple iPad Air 10,9" (2022 & 2020) / Pro 11" (2022 - 2018) |

1232901P0000)

Hersteller: URBAN ARMOR GEAR
MPN: 1232901P0000
UVP: 54,99 €
Länge: 300,00 mm
Breite: 195,00 mm
Höhe: 13,00 mm
EAN Nummer: 810070367671
Zollnummer: 7007.19.8095
Gewicht: 0,163 kg

Deutsch:
Urban Armor Gear Glass Shield PLUS Tempered Glass Displayschutzglas für das Apple iPad Air 10,9" (2022 & 2020) & iPad Pro 11" (2022 - 2018)
P/N: 1232901P0000
Typ: Gehärtetes Glas

Premium-Qualität, maximaler Schutz. Schützen Sie Ihr Display selbst in den anspruchsvollsten Umgebungen mit dem Glass Shield PLUS vor
Kratzern und Abrieb. Hergestellt aus starkem und haltbarem, doppelt gehärtetem Glas, einer ultradünnen Konstruktion, welche präzise
Berührungsempfindlichkeit und makellose HD-Oberflächenklarheit bietet. Eine spezielle Beschichtung weist natürliche Hautöle ab und
verhindert so Fingerabdrücke und Flecken, die die Bildauflösung beeinträchtigen können. Mit dem UAG Glass Shield sieht Ihr Bildschirm immer
sauber aus, reagiert präzise auf Ihre Berührungen und bietet starken Schutz. Kombinieren Sie diesen Displayschutz aus gehärtetem Glas mit
einer UAG Schutzhülle, um bei all Ihren Abenteuern unvergleichlichen Schutz zu genießen.

Features:Doppelt verstärktes gehärtetes Glas Verstärkte Kanten Anti-Fingerabdruck-Beschichtung Ultraklar und hochauflösend Kratzfest Inklusive Aufbringhilfe &
Reinigungsset Antimikrobieller Schutz Kompatibilität:
Apple iPad Air 10,9" (5. Generation 2022, 4. Generation 2020), iPad Pro 11" (4. Generation 2022, 3. Generation 2021, 2. Generation 2020, 1. Generation 2018)

Englisch:
Urban Armor Gear Glass Shield PLUS Tempered Glass for Apple iPad Air 10,9" (2022 & 2020) & iPad Pro 11" (2022 - 2018)
P/N: 1232901P0000
Type: Tempered Glass

Premium quality, maximum protection. Protect your display from scratches and abrasions even in the most demanding
environments with the Glass Shield Plus. Made with strong and durable double-strengthened tempered glass, an ultra-thin
construction that delivers precision touch sensitivity, and pristine HD surface clarity. Along with a special coating repels
natural skin oils; limiting fingerprints and smudges that can compromise image resolution. Your screen will always look clean,
respond to your touch accurately, and deliver strong protection with the UAG Glass Shield. Couple our tempered glass screen
shields with one of our cases to experience unparalleled protection on all your adventures.

Features:Double-strengthened tempered glass Reinforced edges Anti-fingerprint coating Ultra clear high definition Applicator & Cleaning Kit
included Anti-microbial protection Compatibility:
Apple iPad Air 10,9" (5th generation 2022, 4th generation 2020), iPad Pro 11" (4th generation 2022, 3rd generation 2021, 2nd generation
2020, 1st generation 2018)


